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Protokół Nr XXXIX/09 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 28 września 2009 roku  
o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 28 września 2009 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 28 września 2009 roku o godzinie 18.30.  
W XXXIX sesji Rady Miejskiej udział wzięło 15 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew - Pilarska;  
• Skarbnik Gminy Czempiń Halina Łączna; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń Jan Kaźmierczak;   
• Sekretarz Urzędu Gminy w Czempiniu – Aleksandra Marciniak;  
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Przedstawiciel Posterunku Policji w Czempiniu – Zbigniew Borowski;  
• Radny Powiatu Kościańskiego – Karol Malicki;  
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 28 września 2009 
roku o godzinie 17.00 otworzył XXXIX sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz 
gości oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy                    
15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego.   
 

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XXXIX sesji. Do przedłoŜonego 
porządku obrad w dniu 28 września 2009 roku wpłynął wniosek Burmistrza Gminy Czempiń 
w sprawie wprowadzenia do porządku obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu 
punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o zaciągnięciu kredytu 
długoterminowego”. 
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie wprowadziła 
w punkcie 4a porządku obrad punkt: „Podj ęcie uchwały w sprawie zmiany 
uchwały o zaciągnięciu kredytu długoterminowego”. 
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Wobec powyŜszego porządek obrad przedstawiał się w sposób następujący:  
1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.  
4a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o zaciągnięciu kredytu 

długoterminowego. 
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 

Czempiń na 2009 rok.  
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                

w okresie międzysesyjnym.  
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
9. Wolne głosy i wnioski.  
10. Zakończenie sesji.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz nadzorujący 
sporządzenie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu poinformował, Ŝe 
zapoznał się z protokołem z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, nie ma zastrzeŜeń 
co do jego treści i wnosi do Rady Miejskiej w Czempiniu o przyjęcie go bez odczytania.  
  

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 29 lipca 2009 roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje zgłosili: 

1) radny Aleksander Wieliński w sprawach: 
� zamontowania na nowowybudowanej ulicy śeromskiego poprzecznego garbu 

(muldy), celem zmniejszenia szybkości pojazdów korzystających z tej ulicy; 
ulica śeromskiego jest osłonięta murem cmentarnym, co ogranicza widoczność 
poruszających się kierowców ulicą Poznańskie Przedmieście i ulicą 
śeromskiego;  

� podjęcia interwencji wobec mieszkańca wysypującego na ulicę Polną                      
w obrębie posesji Pani Dębskiej i Państwa Kurków gliny z wykopów 
budowlanych;    

2) radny Jerzy KrzyŜostaniak w sprawie wykoszenia samosiejek po obu stronach rowu 
na drodze powiatowej Borowo – Gorzyce, gdyŜ zasłaniają pojazdom rolniczym 
wyjazd z pól, co powoduje zagroŜenie dla pojazdów jadących drogą powiatową;   

3) radny Maciej Głochowiak w sprawach: 
� zebrania ziemi z pobocza drogi wojewódzkiej w Jasieniu wzdłuŜ stawu; 
� zwrócenia się do właściciela gruntu przez sklepem w Piotrkowicach                        

o wyrównanie tej powierzchni ziemi; na placu zatrzymują się autobusy 
dowoŜące dzieci do szkół;  

� wyrównania skrzyŜowania ulic Spółdzielców i X – lecia RKS – u oraz 
zabezpieczenia wystających drutów z płyt betonowych;  

4) radny Wojciech Adamski w sprawach:  
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� rozpatrzenia prośby mieszkańców, aby na odcinku od początku ulicy 
Poznańskie Przedmieście do cmentarza postawionych zostało kilka ławek; 
starszym osobom idącym na cmentarz słuŜyłyby one do odpoczynku;  

� wyegzekwowania od Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie posprzątania 
ulicy Borówko Stare na odcinku od ul. Kasztanowej do  ul. Chłapowskiego – 
zarośnięty chodnik, nieuprzątnięte suche krzewy i wyrastająca lebioda i od 
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu posprzątania ulicy 
Kasztanowej – zalegają na niej bardzo duŜe ilości śmieci, jak równieŜ 
wykoszenia poboczy drogi; 

� udzielenia odpowiedzi na pytanie, jakie kroki zostały podjęte przez Urząd 
Gminy w Czempiniu w celu zrealizowania wniosku Rady Miejskiej                          
w Czempiniu o uporządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie 
gminy Czempiń; Radny Wojciech Adamski przypomniał, Ŝe zakładano, iŜ 
zostanie zlikwidowany nielegalny pobór wody;  

� udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy sieć sanitarna po PGR na ulicy 
Kasztanowej w Czempiniu jest juŜ własnością gminy, a jeśli tak, to dlaczego 
czyszczenie tej kanalizacji odbywa się w ramach dodatkowego zlecenia dla 
ZGK, jeśli nie jest naszą własnością, to dlaczego tak jest; 

� udzielenia odpowiedzi na pytanie, jakie są plany realizacji III etapu budowy 
drogi przy ulicy Borówko Stare w Czempiniu – nie zostało wyremontowane 
główne skrzyŜowanie, zarośnięte są odcinki pobocza, którymi młodzieŜ 
zmierza w kierunku Gimnazjum w Borowie; Radny Wojciech Adamski 
wskazał, Ŝe w pilnym trybie powinny zostać oznaczone przejścia dla pieszych 
na tej drodze, aby młodzieŜ bezpiecznie mogła przechodzić przez drogę;     

� udzielnie odpowiedzi na pytanie, kiedy zostanie zrealizowana przez Burmistrza 
Gminy Czempiń jedna z uchwał Rady Miejskiej w Czempiniu, której termin 
realizacji wynosił trzy miesiące, tymczasem do dnia dzisiejszego nie została 
zrealizowana i Burmistrz nie wystąpił z wnioskiem do Rady Miejskiej w 
Czempiniu o moŜliwość przesunięcia terminu jej realizacji; 

5) radny Piotr Wojciechowski w sprawach: 
� uporządkowania sprawy spadających dachówek z budynku w Jarogniewicach 

przy drodze nr 5 – w planach modernizacji drogi zakładano, Ŝe budynek ten 
zostanie rozebrany, tymczasem okazuje się, Ŝe plany te zostały zmienione                 
i pozostał problem spadających dachówek; Radny Piotr Wojciechowski 
wskazał, Ŝe jeśli znany jest spadkobierca tej nieruchomości, to naleŜy wystąpić 
do niego lub do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego                             
o spowodowanie zabezpieczenia tej nieruchomości;  

� zabezpieczenia pobudowania zjazdu z drogi krajowej nr 5 w Jarogniewicach do 
działki na posesji nr 29, poniewaŜ jeśli znajdzie się nabywca tej 
nieruchomości, to nie będzie miał zaniŜonego zjazdu na swoją działkę,                     
a wiadomo jest, jak długotrwała jest procedura uzyskania zgody na taki zjazd;   

� udzielanie odpowiedzi na pytanie, czy ulica Gruszkowa jest w całości oddana 
do uŜytku, a jeśli tak – przepust na tej ulicy nie jest z jednej strony droŜny, co 
jest niebezpieczne z uwagi na moŜliwość podniesienia się poziomu wody;  

� udzielenie odpowiedzi na pytanie, jaką nośność  ma przepust na ulicy 
Gruszkowej, poniewaŜ jego zdaniem – powinien mieć około 40 ton, dlatego, 
Ŝe przy tej ulicy znajduje się firma budowlana, do której nie ma 
alternatywnego dojazdu, poniewaŜ przed przejazdem kolejowym w stronę 
Piechanina stoi znak drogowy, który ogranicza moŜliwość ruchu przez 
przejazd kolejowy dla cięŜszych samochodów; Zdaniem radnego Piotra 
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Wojciechowskiego znak ten powinien zostać postawiony za przejazdem, aby 
ograniczyć ruch pojazdów ulicą Północną;    

6) radny Przemysław Sztukowski w sprawach:  
� podjęcia działań w celu uporządkowania ulicy Kolejowej z odrostów, 

chwastów i piasku przez odpowiednie słuŜby; 
� rozwaŜenia moŜliwości zawiązania współpracy z zarządcami dróg na terenie 

gminy dla utrzymania bieŜącego dróg gminnych, powiatowych                                
i wojewódzkich w celu udziału we współfinansowaniu prac porządkowych 
zgodnie z programem czy harmonogramem i kwotą środków przeznaczonych 
w budŜecie w danym roku.   

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz powitał obecnych 
na sesji nauczycieli ze szkół z terenu gminy Czempiń, którzy w roku 2009 uzyskali stopień 
awansu zawodowego.  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, Ŝe zgodnie z Rozporządzeniem Ministra 
Edukacji Narodowej i Sportu kaŜdy nauczyciel ma prawo awansu zawodowego, aby go 
uzyskać musi spełnić szereg wymogów; w przypadku nauczyciela kontraktowego – moŜe 
ubiegać się o stopień nauczyciela mianowanego po odbyciu staŜu trwającego 2 lata i 9 
miesięcy, po którym uzyskuje opinię opiekuna staŜu, jak równieŜ dyrektora jednostki i składa 
wniosek do organu prowadzącego, który powołuje komisję egzaminacyjną i egzamin jest 
przeprowadzany w urzędzie gminy; w skład komisji wchodzą przedstawiciele organu 
prowadzącego nadzór pedagogiczny, dyrektor szkoły, dwaj eksperci oraz przedstawiciel 
organu prowadzącego jako jej przewodniczący. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
poinformowała, Ŝe w tym roku o stopień nauczyciela mianowanego wystąpiła Pani Jolanta 
Napierkowska – nauczycielka ze Szkoły Podstawowej w Czempiniu. Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska odczytała akt nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego                  
i wręczyła go wraz z gratulacjami Pani Jolancie Napierkowskiej.  
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe w roku 2009 sześciu nauczycieli                     
z placówek na terenie gminy Czempiń uzyskało stopień awansu zawodowego nauczyciela 
dyplomowanego. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, Ŝe jako burmistrz nie jest 
członkiem komisji egzaminacyjnej, występuje jedynie jako obserwator, jednakŜe ogrom 
pracy, jaki jest włoŜony w przygotowanie się do uzyskania stopnia awansu jest tak duŜy, Ŝe 
warto jest wyróŜnić osoby, którym udało się go uzyskać.    
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej w Czempiniu 
radnym Krzysztofem Sankiewiczem wręczyli listy gratulacyjne nauczycielom, którzy 
uzyskali stopień awansu nauczyciela dyplomowanego: 

1. ElŜbieta Jędraszyk – Przedszkole Samorządowe w Czempiniu;  
2. Aneta Gintrowska – Szkoła Podstawowa im. Bohaterów Westerplatte w Czempiniu; 
3. Małgorzata Biskup - Szkoła Podstawowa im. Bohaterów Westerplatte w Czempiniu; 
4. Bernadeta Łukowiak – Szkoła Podstawowa im. Bohaterów Westerplatte                         

w Czempiniu; 
5. Renata Kąkolewicz – Gimnazjum im. prof. S. Kielicha w Borowie;  
6. Marian Chrzanowski - Gimnazjum im. prof. S. Kielicha w Borowie.       

 
Do punktu 4a porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały o zaciągnięciu kredytu długoterminowego 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń – Dorotę Lew – 
Pilarską, uwag nie wniesiono.   
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXIX/226/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 września 
2009r. w sprawie zmiany uchwały o zaciągnięciu kredytu długoterminowego 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń – Dorotę 
Lew – Pilarską. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 5 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 
2009 rok przedstawionej wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Halinę Łączną:  
 
Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe „nie chciałby być nieprawidłowo zrozumiany” 
podczas swojej wypowiedzi, jednakŜe chciałby uzyskać wyjaśnienia dotyczące wprowadzenia 
do budŜetu gminy zadania - budowa drogi dojazdowej do pól w Betkowie. Radny Aleksander 
Wieliński podkreślił, Ŝe jest za realizacją tegoŜ zadania. Radny Aleksander Wieliński poprosił 
o wyjaśnienie, czy jest przygotowany projekt na budowę ulicy Konopnickiej i „kto zawinił, Ŝe 
tak długo ten projekt jest przygotowywany”. Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe we 
wszystkich sprawozdaniach na temat inwestycji od dnia 29 kwietnia 2009 roku jest mowa               
o ulicy Konopnickiej i pisze się, Ŝe „zostały wykonane podkłady geodezyjne i podpisano 
umowę na wykonanie projektu technicznego; projekt ma być wykonany do 14 sierpnia 2009 
roku”. Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe kilkakrotnie zmieniana była w ciągu roku 
uchwała w sprawie budŜetu gminy na 2009 rok i za kaŜdym razem inwestycja ta była                     
w uchwale, tymczasem w tej chwili jej nie ma. Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe               
w piśmie skierowanym do Burmistrza Gminy Czempin z dnia 6 września 2009 roku przez 
Komisję Rewizyjną i Komisję Oświaty złoŜono zapytanie, co dzieje się z projektem budowy 
ulicy Konopnickiej, na które odpowiedź wpłynęła w dniu dzisiejszym i wskazano w niej, Ŝe: 
„Projektant budowy ulicy Konopnickiej zwrócił się w sierpniu br. o prolongatę terminu 
wykonania dokumentacji do 12 października”. Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe radni 
nic o tym nie wiedzieli i równieŜ nie zostali o tym poinformowani podczas wspólnego 
posiedzenia Komisji w dniu 22 września br. Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe 
chciałby zobaczyć pismo z prośbą o prolongatę terminu złoŜone przez projektanta oraz 
umowę, która została z nim podpisana. Radny Aleksander Wieliński cytując pismo wskazał, 
Ŝe „Burmistrz Gminy zaproponuje Radzie Miejskiej przesunięcie zadania na pierwsze 
miesiące 2010 roku po uchwaleniu budŜetu na 2010 rok, zakładając, Ŝe pozycja ta znajdzie się 
w budŜecie”. Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe mieszkańcy ulicy Konopnickiej 
wiedzieli, Ŝe budowa ulicy nastąpi w 2009 rok, tym bardziej, Ŝe jej obecny stan jest bardzo 
zły, a „w tej chwili ręce opadają”. Radny Aleksander Wieliński wyraził nadzieję, Ŝe 
Burmistrz wyciągnie konsekwencje w związku z brakiem realizacji tegoŜ zadania, bo fakt, iŜ 
umowa na wykonanie projektu została podpisana w grudniu 2008 roku, a do dnia dzisiejszego 
prac nie zakończono jest skandalem.  
 
Radny Augustyn Szymczak wskazał, Ŝe droga do pół w Betkowie jest to drogą prowadząca             
z Lubosza do Oborzysk, która w porze jesiennej jest praktycznie nieprzejezdna. Radny 
Augustyn Szymczak wskazał, Ŝe „jest XXI wiek i oni domagają się drogi z kamienia, takiej 
jakie budowano w XVIII wieku”. Radny Augustyn Szymczak podkreślił, Ŝe mieszkańcy 
Betkowa są płatnikami podatku od nieruchomości i podatków gruntowych do gminy 
Czempiń, tymczasem „nic jeszcze od gminy nie otrzymali”.  
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Radny Maciej Głochowiak podkreślił, Ŝe radni są zgodni co do tego, Ŝe droga w Betkowie 
musi zostać utwardzona, jednakŜe chodzi o kwestię „sposobu potraktowania radnych” i tego, 
Ŝe nie zostali odpowiednio wcześniej o tym poinformowani.  
  
Radny Aleksander Wieliński podkreślił, Ŝe: „naprawdę nie mam pretensji, nie zazdroszczę 
wam tej drogi”, chodzi jedynie o fakt, Ŝe o budowie drogi na ulicy Konopnickiej mówi się od 
zeszłego roku, tymczasem teraz ma zostać podjęta decyzja o przełoŜeniu realizacji tegoŜ 
zadania. Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe wie, w jakim stanie są drogi na wsiach i nie 
kwestionuje konieczności ich pobudowania. 
 
Radny Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe budŜet gminy na 2009 został uchwalony 18 grudnia 
2009 roku i w nim znalazła się do realizacji inwestycja budowy ulicy Konopnickiej                      
w Czempiniu. Radny Piotr Wojciechowski przypomniał równieŜ, Ŝe została podjęta uchwała 
intencyjna dotycząca realizacji zadania w Betkowie i 15 kwietnia 2009 roku została 
podpisana umowa z Funduszem Ochrony Gruntów Rolnych na uzyskanie dotacji                            
w wysokości 120 000 zł na budowę tej drogi, o której dowiedział się tydzień temu. Radny 
Piotr Wojciechowski podkreślił, Ŝe nie ulega kwestii, Ŝe budowa drogi powinna nastąpić, 
jednakŜe chodzi o sposób informowania radnych. Zdaniem radnego Piotra Wojciechowskiego 
naleŜało poinformować Radę Miejską wcześniej o otrzymaniu tej dotacji.  
 
Radny Augustyn Szymczak przypomniał, Ŝe plany utwardzenia drogi w Betkowie były juŜ           
w czasie uchwalania budŜetu na 2008 rok, jednakŜe Rada Miejska w Czempiniu nie 
wprowadziła tej inwestycji do zrealizowania.  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska zacytowała treść uchwały Rady Miejskiej w Czempiniu               
z  dnia 18 października 2007 roku, która została podjęta w obecności 14 radnych, na sesji nie 
była obecna tylko radna ElŜbieta Grygier, 13 radnych głosowało „za”, radny Wojciech 
Adamski wstrzymał się od głosu; zgodnie z uchwałą: „WyraŜa się pozytywną opinię 
potwierdzającą celowość realizacji i finansowania zadania – Budowa drogi dojazdowej do pól 
we wsi Betkowo oznaczonej wg ewidencji gruntów Betkowo – działki nr 7, 8 i nr 15 o łącznej 
długości 1,7 km w ramach rekultywacji drogi gminnej przy dofinansowaniu ze środków 
Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych”. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska przypomniała, Ŝe 
był plan realizacji budowy tej drogi w roku 2008, jednakŜe Rada Miejska w Czempiniu nie 
zgodziła się na umieszczenie tego zadania w budŜecie na 2008 rok, gmina wykorzystując 
prawo do złoŜenia wniosku do FOOGR – u uczyniła to i w kwietniu 2009 roku otrzymała 
odpowiedź od Marszałka Województwa Wielkopolskiego o przyznaniu środków i to od Rady 
Miejskiej w Czempiniu zaleŜy, czy nastąpi realizacja budowy tej drogi. 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska w odniesieniu do ulicy  śeromskiego i Konopnickiej                  
w Czempiniu zapytała radnego Aleksandra Wielińskiego: „w której uchwale zmieniającej 
budŜet, pan ma zapisane, Ŝe ulica Konopnickiej miała być w całości zrealizowana w tym 
roku?”. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, Ŝe nawet w uchwale budŜetowej na rok 
2008 nie znalazł się zapis, Ŝe ulica śeromskiego i Konopnickiej zostaną zrealizowane                   
w całości. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, Ŝe obie te ulice miały być 
realizowane w 2009 i 2010 roku. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, Ŝe realizacja 
ulicy śeromskiego w Czempiniu zakończy się z powodzeniem w tym roku, poniewaŜ został 
złoŜony wniosek na budowę ulicy Gruszkowej i w ramach środków na tzw. schetynówki, 
udało się pozyskać 535 000 zł na jej realizację; dzięki temu, Ŝe pobudowano ul. Gruszkową, 
stało się moŜliwe inwestowanie w ulicę śeromskiego. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
wskazała, Ŝe po przygotowaniu kosztorysu inwestorskiego na budowę ulicy Konopnickiej, 
okazało się, Ŝe kwota ta jest wysoka, dlatego teŜ podjęto decyzję, Ŝe zostanie w 100% 
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zrealizowana budowa ulicy śeromskiego, czego nie zakładano na 2009 rok, natomiast                  
w przypadku ulicy Konopnickiej w Czempiniu zostanie złoŜona propozycja, aby przygotować 
w tym roku wszystkie dokumenty i po 1 stycznia 2009 roku ogłosić przetarg na jej realizację. 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, Ŝe w wieloletnim planie inwestycyjnym jest plan 
budowy ulicy Konopnickiej na lata 2009 – 2010, dlatego nie widzi powodu, dla którego nie 
miałaby się ta inwestycja znaleźć w budŜecie na 2010 rok. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
podkreśliła, Ŝe nie składała nikomu obietnic, Ŝe w tym roku zostaną zrealizowane obie te 
drogi. 
 
Radny Aleksander Wieliński podkreślił, Ŝe jest pewien, Ŝe inwestycja ta zostanie 
zrealizowana, jednakŜe do dnia dzisiejszego „Ŝyliśmy tą świadomością”, Ŝe coś zostanie na 
tej drodze zrobione, a w jakim stanie jest ulica Konopnickiej, wszyscy wiedzą. Radny 
Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe nie jest zadowolony z sytuacji, w której jedno zadanie do 
budŜetu zostało wprowadzone, a drugie z niego zdjęto. Radny Aleksander Wieliński 
podkreślił, Ŝe nie jest przeciwny budowie drogi w Betkowie, ale zadania te powinny zostać 
zrealizowane w odpowiedniej kolejności. Zdaniem radnego Aleksandra Wielińskiego, 
sytuacja wyglądałaby inaczej, gdyby radni wiedzieli wcześniej o tym, Ŝe taka inwestycja 
zostanie do budŜetu wprowadzona.  
 
Radny Maciej Głochowiak przyznał, Ŝe uchwała intencyjna została podjęta, jednakŜe: 
„prosiłbym Panią, Ŝeby pani powiedziała, kiedy radni się dowiedzieli o tym, Ŝe ta inwestycja 
została wprowadzona do tego naszego budŜetu”. Radny Maciej Głochowiak podkreślił, Ŝe 
nikt z radnych prawdopodobnie nie będzie kwestionował potrzeby realizacji tej inwestycji, 
jednakŜe radni nie zostali odpowiednio wcześniej poinformowani o wprowadzeniu jej do 
budŜetu gminy Czempiń.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna – Lew podkreśliła, Ŝe aby móc wprowadzić dotację z FOGR – u 
na realizację inwestycji do budŜetu gminy Czempiń, musi mieć w nim zabezpieczone środki 
własne, aby w całości inwestycję zrealizować; nie moŜna wprowadzać inwestycji do budŜetu 
bez środków własnych, poniewaŜ wówczas nie zostanie zrealizowana umowa z FOGR – em. 
Burmistrz Dorota Krystyna – Lew wskazała, Ŝe najpierw musiały zostać „znalezione” środki 
własne w budŜecie gminy, aby moŜna było zaproponować realizację tej inwestycji. Burmistrz 
Dorota Lew – Pilarska przypomniała, Ŝe w kwietniu podpisała umowę z FOGR – em,                     
w czerwcu odbyła się sesja, w lipcu odbyła się sesja nadzwyczajna, zatem ta, która odbywa 
się obecnie jest sesją, na której taką informację moŜna podać. Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska wskazała, Ŝe radni mogą uzyskać wszelkie informacje w Urzędzie Gminy                         
w Czempiniu. 
 
Radny Maciej Głochowiak przypomniał, Ŝe w miesiącu czerwcu na wniosek Burmistrz 
Gminy Czempin została zorganizowana komisja wspólna, podczas której przedstawiła 
radnym informacje o planach dotyczących nieruchomości. Zdaniem radnego Macieja 
Głochowiaka, gdyby w tym przypadku zaproponowano taką formę przedstawienia sprawy 
radnym, na pewno w dniu dzisiejszym nie byłoby takich dyskusji na ten temat.                                                   
 
Burmistrz Dorota Krystyna – Lew podkreśliła, Ŝe wszyscy radni zgodzili się na realizację tej 
inwestycji w 2007 roku, a jej zadaniem było poszukanie środków na realizację tej inwestycji   
i jej przygotowanie i to zostało przez nią wykonane i teraz decyzja zaleŜy tylko od radnych.  
 
Radny Aleksander Wieliński wyraził pogląd, Ŝe jedynym zarzutem w tej sprawie jest sposób 
poinformowania radnych o zamiarze realizacji tej inwestycji w 2009 roku. Zdaniem radnego 
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Aleksandra Wielińskiego nie jest tak, jak mówi Burmistrz Gminy, Ŝe radni wszelkie 
informacje mogą uzyskać w Urzędzie Gminy w Czempiniu, czego dowodem jest fakt, iŜ radni 
nie wiedzieli o prolongacie terminu na przygotowanie projektu budowy ulicy Konopnickiej  
w Czempiniu. 
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, Ŝe do jej kompetencji naleŜy podpisywanie 
umowy i jej ewentualne aneksowanie. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę nr 
XXXIX/226/09 z dnia 28 września 2009 roku zmieniającą uchwałę w sprawie 
uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 2009 rok przedstawioną wraz                            
z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 6 porządku obrad:  
 
Do sprawozdania Burmistrza Gminy Czempiń z działalności w okresie międzysesyjnym oraz 
wykazu zarządzeń: 

• Radny Maciej Głochowiak poprosił o rozszerzenie informacji zawartej w punkcie              
20 i 23 sprawozdania;  

• Radna ElŜbieta Grygier poprosiła o rozszerzenie informacji zawartej w punkcie                
85 sprawozdania;  

• Radny Włodzimierz Kuciak poprosił o rozszerzenie informacji zawartej w punkcie             
44 sprawozdania;  

• Radny Jacek Jaśkowiak poprosił o rozszerzenie informacji zawartej w punkcie                      
97 sprawozdania.  

 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska: 

• do punktu 20 sprawozdania – „Spotkanie z szefem firmy TEW z Niemiec w sprawie 
postępu prac” – spotkanie dotyczyło postępu prac przy budowie zakładu recyclingu          
w Piotrowie – po otrzymaniu przez spółkę SELEKT decyzji środowiskowej, został 
złoŜony wniosek o pozwolenie na budowę w Starostwie Powiatowym w Kościanie;    

• do punktu 23 sprawozdania – „Spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych – 
wizja w terenie z udziałem radnego powiatowego Karola Malickiego  - wizja 
obejmowała wszystkie drogi powiatowe na terenie gminy Czempiń i po jej 
zakończeniu zostało skierowane do Zarządu Dróg Powiatowych pismo z wnioskami 
do realizacji na rok 2010, jak równieŜ dołączono do niego wszystkie wnioski złoŜone 
przez poszczególne komisje Rady Miejskiej w Czempiniu;  

• do punktu 85 sprawozdania – „Narada planowa u Starosty powiatu” – naradę 
poświęcono organizacji powiatowych zawodów poŜarniczych w Racocie, jak równieŜ 
spotkaniu z Prezesem Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych w Gostyniu, 
poniewaŜ wszystkie gminy z terenu powiatu kościańskiego wyczerpały moŜliwości 
kredytowe i fundusz nie poręcza kredytów mieszkańcom powiatu, dla przykładu – 
gmina Czempiń ma 30 udziałów, a musiałaby mieć przynajmniej 50 udziałów, Ŝeby 
fundusz mógł poręczyć mieszkańcowi gminy, zaś jeden udział kosztuje 1 000 zł;   

• do punktu 44 sprawozdania – „Przedstawiciele firmy BIO – Power w sprawie 
biogazowi” – firma jest zainteresowana wybudowaniem biogazowi na terenie gminy 
Czempiń na terenach prywatnych i chciała zorientować się, czy gmina jest 
„przyjazna” tego typu inwestycjom;  
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• do punktu 97 sprawozdania – „Spotkanie z przedstawicielem PKS Leszno w sprawie 
zlikwidowanego kursu autobusu do Zador” – PKS bez konsultacji z gminą 
zlikwidował połączenie autobusowe Kościan – Jarogniewice – Głuchowo – Piotrowo 
– Zadory o godzinie 18.30, tymczasem wcześniejszy o godzinie 18.00 PKS Poznań nie 
honoruje biletów miesięcznych uczniów. Wobec powyŜszego dzięki pomocy Sołtys 
Piotrowa Pierwszego i mieszkańców została wystosowana do PKS – u petycja                    
o przywrócenie tego połączenia; w urzędzie gminy odbyło się spotkanie z Dyrekcją 
PKS – Sołtysem Piotrowa Pierwszego i Burmistrzem Gminy i wynegocjowano 
przywrócenie tego połączenia, czego warunkiem było dostarczenie do PKS – u listy 
uczniów uczęszczających do szkół w Kościanie i korzystających z tej linii;                          
o sporządzenie takiej listy wystąpiono do szkół i po jej nadesłaniu przekazano do 
PKS.    

Sprawozdanie i wykaz zarządzeń stanowią odpowiednio załączniki nr 5 i 6 do niniejszego 
protokołu.  
 
Do punktu 7 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
w okresie międzysesyjnym reprezentował Radę Miejską w Czempiniu podczas uroczystości 
okolicznościowych i imprez.  
Do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynęły: 

1. Pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 18 września 2009 roku – 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu;  

2. Pismo Wojewody Wielkopolskiego z dnia 23 września 2009 roku – załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu;  

3. Pismo Dyrektora SPZOZ w Kościanie z dnia 23 września 2009 roku – załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu;  

4. Pismo Burmistrza Gminy Czempiń z dnia 17 września 2009 roku do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Kościanie – załącznik nr 10 do niniejszego protokołu;  

5. Wnioski do budŜetu gminy Czempin radnego Przemysława Sztukowskiego z dnia           
11 września 2009 roku – załącznik nr 11 do niniejszego protokołu;    

6. Sprawozdanie z realizacji inwestycji w 2009 roku – załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu.  
 

Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew  udzieliła odpowiedzi na interpelacje: 

1. radnego Aleksandra Wielińskiego w sprawach: 
• zamontowania na nowowybudowanej ulicy śeromskiego poprzecznego garbu 

(muldy), celem zmniejszenia szybkości pojazdów korzystających z tej ulicy; ulica 
śeromskiego jest osłonięta murem cmentarnym, co ogranicza widoczność 
poruszających się kierowców ulicą Poznańskie Przedmieście i ulicą śeromskiego – 
Burmistrz wskazała, Ŝe znajdzie środki w budŜecie, aby takie zadanie zrealizować;   

• podjęcia interwencji wobec mieszkańca wysypującego na ulicę Polną w obrębie 
posesji Pani Dębskiej i Państwa Kurków gliny z wykopów budowlanych – Burmistrz 
wskazała, Ŝe podjęta zostanie interwencja, jeśli zostanie podane, kiedy i z jakiej 
nieruchomości glina ta została wysypana;     

2. radnego Jerzego KrzyŜostaniaka w sprawie wykoszenia samosiejek po obu stronach 
rowu na drodze powiatowej Borowo – Gorzyce, gdyŜ zasłaniają pojazdom rolniczym 
wyjazd z pól, co powoduje zagroŜenie dla pojazdów jadących drogą powiatową – 
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Burmistrz wskazała, Ŝe monitowała u Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych                     
o wykoszenie wszystkich rowów przy drogach powiatowych na terenie gminy 
Czempiń;      

3. radnego Macieja Głochowiaka w sprawach: 
• zebrania ziemi z pobocza drogi wojewódzkiej w Jasieniu wzdłuŜ stawu – interpelacja 

zostanie przekazana do Zarządu Dróg Wojewódzkich;   
• zwrócenia się do właściciela gruntu przez sklepem w Piotrkowicach o wyrównanie tej 

powierzchni ziemi; na placu zatrzymują się autobusy dowoŜące dzieci do szkół – 
Burmistrz wskazała, Ŝe ustalony zostanie właściciel gruntu, prawdopodobnie jest nim 
Gminna Spółdzielnia „Samopomoc Chłopska” i do niego zostanie wystosowane 
odpowiednie pismo;    

• wyrównania skrzyŜowania ulic Spółdzielców i X – lecia RKS – u oraz zabezpieczenia 
wystających drutów z płyt betonowych – Burmistrz wskazała, Ŝe po wizji lokalnej 
zostanie podjęta decyzja o kolejnych krokach;   

4. radnego Wojciecha Adamskiego w sprawach:  
• rozpatrzenia prośby mieszkańców, aby na odcinku od początku ulicy Poznańskie 

Przedmieście do cmentarza postawionych zostało kilka ławek; starszym osobom 
idącym na cmentarz słuŜyłyby one do odpoczynku – Burmistrz przekaŜe interpelację 
do właściciela drogi – Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie; podczas ostatniego 
spotkania zaproponowała, aby ZDP zagospodarował zieleń miejską przy drogach 
powiatowych w taki sam sposób, jak w Kościanie, w przypadku gdyby gmina 
otrzymała środki na utrzymanie tej zieleni od Starostwa Powiatowego; w posiadaniu 
gminy jest szacunkowy koszt utrzymania tej zieleni;   

• wyegzekwowania od Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie posprzątania ulicy 
Borówko Stare na odcinku od ul. Kasztanowej do  ul. Chłapowskiego – zarośnięty 
chodnik, nieuprzątnięte suche krzewy i wyrastająca lebioda i od Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Czempiniu posprzątania ulicy Kasztanowej – zalegają na niej bardzo 
duŜe ilości śmieci, jak równieŜ wykoszenia poboczy drogi – Burmistrz wskazała, Ŝe 
interpelacja zostanie przekazana do odpowiednich podmiotów odpowiedzialnych za 
stan tych dróg;  

• udzielenia odpowiedzi na pytanie, jakie kroki zostały podjęte przez Urząd Gminy              
w Czempiniu w celu zrealizowania wniosku Rady Miejskiej w Czempiniu                             
o uporządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie gminy Czempiń; Radny 
Wojciech Adamski przypomniał, Ŝe zakładano, iŜ zostanie zlikwidowany nielegalny 
pobór wody – Burmistrz wskazała, Ŝe na zaplanowanym posiedzeniu Komisji 
Finansów obecny będzie Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu                  
i sprawa ta zostanie poruszona;    

• udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy sieć sanitarna po PGR na ulicy Kasztanowej            
w Czempiniu jest juŜ własnością gminy, a jeśli tak, to dlaczego czyszczenie tej 
kanalizacji odbywa się w ramach dodatkowego zlecenia dla ZGK, jeśli nie jest naszą 
własnością, to dlaczego tak jest – Burmistrz wskazała, Ŝe sieć sanitarna nie została 
jeszcze przejęta przez gminę  

• udzielenia odpowiedzi na pytanie, jakie są plany realizacji III etapu budowy drogi przy 
ulicy Borówko Stare w Czempiniu – nie zostało wyremontowane główne 
skrzyŜowanie, zarośnięte są odcinki pobocza, którymi młodzieŜ zmierza w kierunku 
Gimnazjum w Borowie; Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe w pilnym trybie 
powinny zostać oznaczone przejścia dla pieszych na tej drodze, aby młodzieŜ 
bezpiecznie mogła przechodzić przez drogę – Burmistrz wskazała, Ŝe wniosek taki 
został złoŜony w roku poprzednim i jest ponowiony równieŜ na rok 2010; przejście dla 
pieszych ma być w postaci muldy wyniesionej ponad powierzchnię drogi, jednak takie 
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rozwiązanie musi zostać zaopiniowane przez Komisję Bezpieczeństwa, która będzie 
obradowała dopiero w październiku 2009 roku i po jej akceptacji zostanie to 
umieszczone w budŜecie na rok przyszły;    

• udzielnie odpowiedzi na pytanie, kiedy zostanie zrealizowana przez Burmistrza 
Gminy Czempiń jedna z uchwał Rady Miejskiej w Czempiniu, której termin realizacji 
wynosił trzy miesiące, tymczasem do dnia dzisiejszego nie została zrealizowana                
i Burmistrz nie wystąpił z wnioskiem do Rady Miejskiej w Czempiniu o moŜliwość 
przesunięcia terminu jej realizacji – Burmistrz wskazała, Ŝe na jednej                                 
z wcześniejszych sesji informowała Radę Miejską w Czempiniu o tym, Ŝe sprawa jest 
w sądzie i nie ma moŜliwości, aby Burmistrz występowała do Rady Miejskiej                   
w Czempiniu o przesunięcie terminu realizacji uchwały, poniewaŜ nie moŜna takiej 
uchwały wykonać do momentu rozstrzygnięcia sprawy przez sąd. Burmistrz 
przypomniała, Ŝe zdeklarowała, Ŝe będzie informować Radę Miejską kiedy uzyska 
informacje z sądu, tymczasem do dnia dzisiejszego Ŝadna rozprawa się nie odbyła.          

5. radnego Piotra Wojciechowskiego w sprawach: 
• uporządkowania sprawy spadających dachówek z budynku w Jarogniewicach przy 

drodze nr 5 – Burmistrz wskazała, Ŝe prowadziła rozmowy z właścicielami tej 
nieruchomości na prośbę Dyrektora Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 
i zgodzili się oni na wyburzenie za odszkodowaniem; jednakŜe ku zdziwieniu gminy 
realizacja inwestycji postępuje bez wyburzenia budynków i firma, która buduje 
chodnik ominęła dwie posesje. Burmistrz wskazała, Ŝe ma na piśmie informację, Ŝe ze 
względów finansowych do wykupu tych nieruchomości nie dojdzie. Burmistrz 
wskazała, Ŝe sprawę przekaŜe do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego             
w Kościanie;    

• udzielenie odpowiedzi na pytanie, jaką nośność  ma przepust na ulicy Gruszkowej – 
Burmistrz wskazała, Ŝe nie moŜe zostać ustawiony przy nim znak dotyczący nośności, 
poniewaŜ jest to przepust, a nie most; 

• udzielanie odpowiedzi na pytanie, czy ulica Gruszkowa jest w całości oddana do 
uŜytku, a jeśli tak – przepust na tej ulicy nie jest z jednej strony droŜny, co jest 
niebezpieczne z uwagi na moŜliwość podniesienia się poziomu wody Burmistrz 
wskazała, Ŝe monitowano u właściciela Olszynki o jej oczyszczenie, oczekuje się na 
podjęcie przez niego działań; niemniej jednak w ramach robót interwencyjnych zostali 
zatrudnieni bezrobotni, którzy – mimo, Ŝe Olszynka nie jest naszą własnością, 
wykaszają jej pobocza do granic gminy, aby Olszynka w ogóle była droŜna;     

6. radnego Przemysława Sztukowskiego w sprawach:  
• podjęcia działań w celu uporządkowania ulicy Kolejowej z odrostów, chwastów                  

i piasku przez odpowiednie słuŜby – Burmistrz przekaŜe interpelację do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Kościanie. 

 
Radny Wojciech Adamski poprosił o wyjaśnienie, czy sprawa w do sądu została skierowana 
przez Gminę Czempiń.  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska przypomniała, Ŝe do sądu wystąpiła osoba, której sprawa ta 
dotyczy – pan Andrzej Hirowski. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, Ŝe uchwała 
Rady Miejskiej w Czempiniu nakazuje odtworzyć drogę, na której przebiegu jest grunt 
gminny, którego od wielu lat uŜywał pan Andrzej Hirowski i on wystąpił do sądu o nabycie 
przysługujących mu praw, czyli zasiedzenia tego gruntu; w takiej sytuacji gmina musi 
poczekać na rozstrzygnięcie sądu.  
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Na prośbę Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Krzysztofa Sankiewicza 
o wyjaśnienie sytuacji, radca prawny Roman Hojan wyjaśnił, Ŝe w tej sytuacji chodzi                  
o zasiedzenie i jeśli sąd zgodzi się z wnioskiem wnioskodawcy, to własność ta zostanie mu 
przysądzona z mocą wsteczną, dlatego teŜ nie moŜna w tej sytuacji podjąć Ŝadnych działań. 
Radca prawny Roman Hojan wskazał, Ŝe jeśli gmina podjęłaby jakieś działanie, to naraŜa się 
na konieczność odszkodowania.  
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Piotra Wojciechowskiego, czy są grunty, które podlegają 
wyłączeniu z moŜliwości ich zasiedzenia, radca prawny Roman Hojan wyjaśnił, Ŝe takich 
ograniczeń nie ma i nawet grunty gminne podlegają zasiedzeniu.  
 
 
Do punktu 9 porządku obrad:  
 
W wolnych głosach i wnioskach: 
 
 
Radny Maciej Głochowiak złoŜył Sołtys Srocka Wielkiego – Małgorzacie Dudziak oraz 
radnemu Władysławowi Matysiakowi podziękowanie za profesjonalne zorganizowanie 
Turnieju Wsi. Radny Maciej Głochowiak wyraził zdanie, Ŝe „poprzeczka” organizacyjna 
została bardzo wysoko zawieszona i zwycięzcy Turnieju Wsi będą mieli bardzo trudne 
zadanie do zrealizowania.  
 
Radny Piotr Wojciechowski poinformował, Ŝe podczas Turnieju Samorządowców w Śmiglu 
w lipcu 2009 roku trzyosobowa druŜyna radnych z Czempinia wygrała rozgrywki.  
 
Mieszkanka Betkowa wyraziła nadzieję, Ŝe droga, na temat której odbyła się dyskusja 
zostanie zrealizowana rzetelnie, tak, aby przez długi czas mogła słuŜyć mieszkańcom 
Betkowa.  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe do dnia 15 grudnia 2009 roku realizacja 
utwardzenia drogi musi zostać rozliczona u Marszałka Województwa Wielkopolskiego.      
        
Sołtys Betkowa Eugeniusz Pawlak wskazał na konieczność pilnej realizacji ścieŜki 
rowerowej Czempiń – Słonin – Betkowo – Oborzyska Stare, szczególnie ze względu na dzieci 
i młodzieŜ uczęszczające tą trasą do szkoły i na stację kolejową. Eugeniusz Pawlak zwrócił 
się z prośbą do Policji o częstsze kontrole zachowania kierowców na tej trasie, poniewaŜ 
mimo ograniczeń prędkości nie stosują się do nich.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wyjaśnił, Ŝe 
budowa tej ścieŜki jest wnioskiem złoŜonym do budŜetu Powiatu kościańskiego na rok 2010   
i nie jest powiedziane, Ŝe zostanie uwzględniony.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zwrócił się do 
Policji o częstsze kontrole na terenie boiska w Starym Gołębinie, z uwagi na jego niszczenie 
przez młodzieŜ.  
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Do punktu 10 porządku obrad:  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny 
Krzysztof Sankiewicz zamknął obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
 
 
Protokołował:                                                               
Kierownik Referatu Organizacyjnego  
mgr Magdalena Głucha 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu 
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